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 הועדה לענייני ביקורת 
 

 פרוטוקול ישיבת הועדה לענייני ביקורת 
 10ישיבה מס' 

 
 30.12.2019  - שני יום 

 
 גזבר העירייה  –מר יוסי מזרחי   נוכחים: 

 יו"ר הועדה    - סלוצקי  דבי' גב
 הועדה  חברת -  עדית דיאמנט' גב

 חבר הועדה   - לורן עייאשמר 
 חברת מועצה   –גב' איילת ארז סגן  

 חברת מועצה  –גב' ענבר הוכברג  
 מבקר העירייה  - מר משה הנדין 

 
 מזכירת הועדה    - גב' מיכל ירון נעדרה:

 
 

התכנסה לצורך דיון בדו"ח הביקורת המפורט של רואי החשבון והדו"ח הכספי ועדה הו
 . 2018לשנת  –המבוקר 

 
 גזבר העירייה, מר יוסי מזרחי, זומן לישיבה למתן הסברים. 

 
להקדים ולהסביר, בעיקר לטובת החברים  ממבקר העירייה קשה  יב  יו"ר הועדה 

הסביר   מבקרשעומד לפתחינו. האת מהות הדיון , החדשים בוועדת הביקורת
חות לחברות והוא לפי מודל שיצרו במשרד  " ה מהדונשדו"ח הכספי בעיריות שו

ביקורת כללית    שהואטילו על רו"ח חובה נוספת שזה להכין דו"ח מפורט, ה  הפנים. 
 . יש להגיש את הדוחות הן למשרד הפנים והן לעירייה. על פעילות הרשות

 
יין רו"ח שוועדת הביקורת לא התכנסה אפילו פעם  בדו"ח הביקורת המפורט, צ 

 . 2018אחת בשנת 
 

עבר על מספר נקודות שהועלו ע"י מבקר משרד הפנים   ,יוסי מזרחיגזבר העירייה 
 יצחק פנחס.  רו"ח 

 
.  65%: עפ"י החוק הפועל יכולה לקבל הנחה של  הנחה בארנונה להפועל רעננה

 .  אקטיביתחה רטרושניתנה להם הנהערת הביקורת היא בעיקבות כך 
שכר המנהלים  גזבר העירייה הסביר לחברי הוועדה כי  בבדיקה שנערכה נמצא ש

 מותר לתת להם הנחה.  -  אילנה בראף"ד על פי חוות דעת של עובהפועל לא גבוה ו
 

בפועל של קופת חולים בכתובת המקבלת   רו"ח ציין כי המצאותה: קופות חולים
עיר קטנה והעובדים   הינה רעננהגזבר העירייה,  לטענתאת ההנחה הארנונה. 

 במחלקה שלו אישרו שיש סניף של קופת חולים ואין טעם שהוא יסייר שם בעצמו. 
 

: רו"ח ציין בביקורת כי כבר ניתנה הערה בעבר על  דיון בבקשות בוועדת התמיכות
דיון בבקשות  לתמיכה ,מבלי שהושלמו והוגשו כל המסמכים  כך שמתקיים 

הנדרשים. לדברי גזבר העירייה, האישור הינו עקרוני ,תוך הבנה שלא תינתן  
 התמיכה, גם אם אושרה ע"י הוועדה, עד להשלמת כל המסמכים. 
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לעניין זה הגיב גזבר העירייה כי בעבר היו מקרים של    : חוב העובדים בגין שכר
בו ו/או נפטרו והמשיכו לקבל שכר. היום ע"י התאמת הרשימות עובדים שעז

לרשימות הביטוח הלאומי דבר זה כמעט ואינו קורה.  בנוסף, היו גם מקרים של  
עובדים זמניים, כגון הסייעות בגני ילדים, שלא הייתה התאמה בין השכר והשעות  

 שעבדו בפועל. 
הנציגות המובילה כל עובדי העירייה אמורים  לדבריו, פי החוזה החדש ובתאום עם   

 לחתום על כרטיס נוכחות, כולל עובדים שעתיים וסייעות בגנים.
 

 2018: גזבר העירייה אישר כי שנת  הבהרה להערת המבקר בנושא הגרעון
הסתיימה באיזון תפעולי עם עודף  כספי קטן. בסמוך לסיום שנת המס התקבלה  

שאילצה את הגזבר לרשום    2011הכרעה בדיון משפטי בתביעה שהוגשה בשנת  
 הפרשה בגין החזרי ארנונה לתושבים כגירעון רישומי.  

 
 
 

 רשמה: דבי סלוצקי )יו"ר הוועדה(  
 

 

 
 
 
 
 
 

                                                                                     ___________________ 
                                                                                               

 דבי סלוצקי                                                                                                 
      יו"ר הועדה                                                                                                


